
Bestyrelsesmøde
Grundejerforeningen Fuglevang

Dato 29.06.2021
På mødet deltog: BP, CA, HK, MC

1. Godkendelse af referat.

Referat af 03.11.2020 er godkendt. Vi har i den forløbne tid været afholdt telefonisk kontakt
og via mailkorrespondance.

2. Seneste nyt og ad hoc opgaver

Højskole: Vi har anfægtet nabohøring og afventer svar.
Projekt med BaneDanmark er afsluttet. Vi har fået erstatning til dækning af græs og hæk,
som er plantet til igen. Lampe på Kragevænget er skadet, vi skal have status.

Yousee: Vi mangler en kontakt til kommunen som skal med ud og gennemgå vejene efter
endt projekt. De mangler stadig at lukke hullet ved det nye samle skab på hjørnet af
Fasanvænget.

3. Økonomi.

Pt. 46.559,37 på kontoen. Så vi klarer den indtil generalforsamling vedr. økonomi.
Vi kigger videre vedr. regnskab senere mht. adgange mv.

4. Antennen.

Intet nyt.

5. Grønne områder.

Der henstilles til at grundejerne får klippet hækken. Hækken klippes i henhold til reglerne,
så 20 cm inden for fliserne. Reglerne vil uddeles sammen med indkaldelse til
generalforsamling.

6. Fester/arrangementer.

Se punkt 8.

7. Vedtægter.

Intet nyt.



8. Generalforsamling
MC skriver til advokat og forhører om muligheden for at rykke 1 uge. Så vi rykker fra den
24.08 til den 31.08.

9. Meddelelser til grundejerne

Indkaldelse til Generalforsamling kommer inden for kort tid.

10. Fastlæggelse af næste møder

Tirsdag d. 20.07.21 kl. 19.30 hos Benny

11. Eventuelt

Intet.

Kirke Såby, den 29.06.2021
Maria Claumarch
Sekretær


